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راه و مسکن

اعضاي شوراي شهر تهران با ساخت و ساز در ۶۲باغ براساس مصوبه 
برج باغ موافقت کردند. اقتصادآنلاين - فائزه مومني؛ در صحن علني 
شوراي شهر تهران موضوع استفساريه شهردار درباره مجوز ساخت در 
۶۲ باغ به صحن شوراي شهر تهران آمد.  در ابتدا محمدسالاري،رييس 
کميس��يون شهرس��ازي و معماري شوراي شهر تهران در توضيح اين 
استفساريه گفت: متاسفانه بعد از ابلاغ لغو مصوبه برج باغ ها از سوي 
شوراي شهر تهران بازهم ما شاهد تشکيل پرونده هايي از سوي مناطق 
۲۲ گانه براي املاک باغي بوديم و بعضا عوارض هايي نيز از س��وي 
مناطق اخذ شده است.پس از پيگيري اين مصوبه از سوي معاونت ابلاغ 
ش��د و اداره کل تدوين ضوابط و مقررات کل پرونده هايي را که داراي 
راي باغ بودند را قفل کرد. به گفته سالاري، پس از ابلاغ مصوبه، آقاي 
افش��اني نامه اي را تحت عنوان استفس��اريه در راستاي تبيين و تفسير 
يکي از تبصره هاي مصوبه لغو برج باغ به ش��وراي ش��هر تهران ارسال 
کرده بودند و از ما درباره تعيين تکليف پرونده هايي که قبلا عوارض را 
پرداخت کرده اند سوال کردند و سوال ديگر هم مربوط به آراء قضايي 
اين پرونده ها بود.از شهرداري خواستيم تا ليست اين پرونده ها را به ما 
ارائه دهند، اگر تعداد پروندها و مساحت و عرصه آن ها و مبالغ دريافتي 
قابل توجه نباشد ما شهرداري را ملزم به بازپرداخت عوارض دريافتي 

کنيم و هيچگونه پرونه اي صادر نشود.
س��الاري اضافه کرد: ابتدا ش��هرداري يک ليس��ت ۳۸ پرونده اي را به 
ما ارائه داد و قرار ش��د ما تمام اين باغات را بازديد کنيم و باغاتي را که 
ارزش اکولوژيک، تاريخي و ميراثي دارند را احصا کنيم اما در اين مدت 
ش��اهد مراجعات گس��ترده اي از س��وي مناطق بوديم و متوجه شديم 
تع��داد پرونده ه��ا بيش از اين ۳۸ پرونده اس��ت لذا اين موضوع موجب 
ايجاد ابهامات در فرايند تصميم گيري در کميس��يون هاي تخصصي 

شورا شد.
رييس کميسيون شهرسازي و معماري شوراي شهر تهران با بيان اينکه 
نهايتا ما شاهد يک ليست با حدود ۴۷۳ پرونده بوديم که در اين فرايند 
درگير هس��تند اظهار کرد: در جلس��ات اخير هيات رييسه شوراي شهر 
تهران مقرر ش��د ش��هرداري تهران نسبت به ارائه لايحه اي اقدام کند، 
چراکه نامه اي که تحت عنوان استفساريه به شورا ارائه شده بود و ما در 

شورا نميتوانيم پاسخ قانوني به صورت مصوبه به نامه ها بدهيم.
سالاري ادامه داد: نهايتا شهرداري تهران لايحه اي را به شوراي شهر 
ارس��ال کرد و در اين لايحه پيش��نهاد جايگزين به جاي تبصره قبلي 
مصوبه ما ارائه ش��د. همچنين گزارش��ي براي ما فرس��تادند که در اين 

گ��زارش اع��لام کردن��د از ۴۷۳ پرونده ۶۲ پرونده کليه عوارض متعلقه 
را قبل از ۷فروردين ۹۷ که لغو برج باغ ابلاغ شده را پرداخت کردند و 
جمع مبالغ پرداختي ۱۷۰ ميليارد تومان است، ۷۳ پرونده نيز عوارض را 
بصورت علي الحساب قبل از اين تاريخ پرداخت کرده اند که جمع مبالغ 
دريافتي حدود ۵۰۰ ميليارد تومان است و البته ۳۸ پرونده هم وجود دارد 
که درخواست تغيير نقشه داده اند. نتيجا جمع بندي ما در کميسيون هاي 
شهرسازي و معماري، سلامت و محيط زيست و حقوقي و نظارت اينست 
که ساخت براي پرونده هايي که نسبت به پرداخت کامل عوارض آنهم 
در فرايند سيستمي صدور پروانه اقدام کرده اند بلامانع باشد و براي مابقي 

امکان صدور پروانه نباشد.
او توضيح داد: تاکيد ما بر طي فرايند سيستمي است، چراکه ما به اين 
نتيجه رسيديم که تعداد قابل توجهي از پرونده ها در مناطق بدون طي 
مراحل قانوني و فرايند سيستمي صدور پروانه فيشي را دريافت و مبلغي 

را واريز کرده اند، يعني واريزي ها در فرايند قانوني نبوده است.
سالاري درباره متن نهايي جمع بندي گفت: در ماده واحده آمده است 
که ش��هرداري تهران مي تواند صرفا براي پرونده هاي املاکي که در 

چارچوب قانوني باغ شناخته شده و فرايند سيستمي صدور پروانه آن ها 
از طريق سامانه شهرسازي شهرداري تهران، مرحله پرداخت کامل و 
قطعي تمامي عوارض متعلقه مربوطه به صدور پروانه ساختماني را طي 
نموده و منجر به اخذ تاييديه سيس��تمي وصول عوارض از اداره درآمد 
مناطق حداکثر تا تاريخ ۷ فروردين ۹۷ شده است، بر اساس ضوابط و 
مقررات دستورالعمل ماده ۱۴ پيوست سوم طرح جامع سال ۸۶ شهر 
ته��ران اق��دام نماين��د. در تبصره يک نيز آمده که بديهي اس��ت ميزان 
بارگذاري و تعداد طبقات پرونده هايي که تمام عوارض را به شرح فوق 
الذکر پرداخت نموده اند صرفا بايد به ميزان عوارض پرداختي تا تاريخ ذکر 
شده باشد و شهرداري حقي به اضافه کردن سطح و سطوح و بارگذاري 

با دريافت عوارض مجدد ندارد.
او اضافه کرد: در تبصره ۲ نيز آمده است که شهرداري تهران و معاونت 
شهرس��ازي و معماري مکلف اس��ت نسبت به تشکيل کميته فني باغ 
موضوع مصوبه ابلاغي مورخ ۳ اس��فند ۹۷به ش��وراي ش��هر تهران 
ابلاغ نموده و پرونده هاي مذکور نيز به منظور تطبيق دقيق با ضوابط 
دس��تورالعمل ماده ۱۴ قانون زمين ش��هري و س��اير ضوابط و مقررات 

شهرسازي و معماري بررسي و با ضوابط مذکور تطبيق شود.
عضو شوراي شهر تهران در پايان جمع بندي بررسي هاي کميسيون هاي 
تخصصي را بدين شرح اعلام کرد: صرفا ۶۲ پرونده که قبل از ۷ فروردين 
۹۷ نسبت به پرداخت تمامي عوارض در فرايند سيستمي صدور پروانه 
اقدام نموده اند بلا مانع باشد اما با توجه به اينکه ممکن است در گذشته 
نحوه ارائه نقشه ها و نحوه جانمايي مغاير ضوابط مقررات شهرسازي و 
معماري و ضوابط پيوست سوم طرح جامع باشد کميته فني باغ براي 

تطبيق با ضوابط و قطع احتمالي حداقل درختان تشکيل شود.

باغ�ي که عوارض ش�ان را قب�ل از لغو مصوبه  تعيي�ن تکلي�ف ���۶۲
برج_باغ پرداخت کرده اند

زه��را صدراعظم نوري،رييس کميس��يون سلامت،محيط زيس��ت 
و خدمات ش��هري ش��وراي ش��هر تهران نظر اين کميسيون را درباره 
استفساريه شهرداري تهران درباره چگونگي اقدام براي املاک باغاتي 
که نسبت به ارائه نقشه و پرداخت عوارض صدور پروانه،اقدام کرده اند، 

قرائت کرد.
او گفت: دو کميسيون سلامت،محيط زيست و خدمات شهري و معماري 
و شهرسازي به جمع بندي رسيدند که مطلوب آن ها نيست،بنظر ما بايد 
طبق مصوبه خانهباغ کم ترين بارگذاري در باغات صورت گيرد اما از 
آنجايي که قبل از لغو مصوبه موسوم به برجباغ، پرداخت هايي صورت 
گرفته و حق و حقوقي در ميان است بايد درباره صدور پروانه ساخت در 

چند باغ علي الرغم ميل باطني تصميم گيري کنيم.
نوري با اش��اره به ۶۲پروانه باغي که بايد راجع به آن ها تصميم گيري 
شود،اضافه کرد:بيش ترين پروانه و فراواني باغ در منطقه ۱با ۳۷باغ است.

به ترتيب در منطقه دو،۸باغ،منطقه سه،۳باغ،منطقه چهار،۷باغ،منطقه 
پنج،۶باغ، منطقه ش��ش،۱باغ،منطقه هفت،۱باغ،منطقه هشت،۱باغ، 
منطقه ۱۱،سه باغ،منطقه بيست،۱باغ،منطقه بيست و يک،۲باغ،منطقه 

بيست و دو،۴طبقه و جمعا درباره۶۲باغ بايد تصميم گيري شو د.
اين عضو شوراي شهر تهران گفت:نظر شوراي پنجم همان مصوبه اي 
است که قبل از بودجه تحت عنوان خانهباغ به تصويب رسيد.اما بايد اين 
وضعيت را مديريت کنيم، همه اين۶۲باغ که به ارزش ۱۷۰ميليارد تومان 
هستند، قبل از لغو مصوبه برجباغ عوارضشان را به طور کامل پرداخت 

کردند،کارشان سيستمي بوده و از طريق سامانه انجام شده است.
نوري با اشاره به استفساريه شهردار تهران گفت: اما حدود ۲۳۹پرونده 
هيچکدام از شرايط مورد نظر ما را ندارند که بخواهيم مجوز بدهيم.براي 
مثال يا پرداختشان سيستمي نبوده و يا بعد از لغو و ابلاغ توقف ساخت 
و س��از در باغات بوده اس��ت.ما بايد اين موضوع را مديريت کنيم تا هم 
مردم بدانند که به امورشان رسيدگي مي شود و هم به صيانت و حفاظت 
از باغات توجه کرده باشيم.تمام اين تصميم گيري ها بر مبناي ساعت ها 

کار کارشناسي بوده و همه جنبه ها در نظر گرفته شده است.

با مجوز شوراي شهر تهران صورت گرفت؛

آغازساخت و ساز در 62 باغ قاچاق دارو بيماران خاص به خارج از کشور
قاسم جان بابايي معاون وزير بهداشت از 
قاچاق دارو و برخي از ملزومات پزشکي به 
ويژه در حوزه بيماران خاص توسط افراد 
سودجو خبر داد و گفت:  وزارت بهداشت 
جه��ت مقابله با اين موضوع تمهيداتي را 
در نظر گرفته اس��ت.وي در گفت وگو با 
فارس، در ارتباط با داروي بيماران خاص اظهار داش��ت: عليرغم همه 
مش��کلاتي که مي تواند در حوزه دارو و ملزومات پزش��کي ايجاد شود، 
مش��کل جدي در زمينه قاچاق دارو و ملزومات به ويژه براي بيماران 
خاص توسط افراد سودجو داشته ايم.وي افزود: از آنجايي که داروها با 
يارانه دولتي در کلينيک ها و بيمارس��تان ها براي بيماران خاص ارزان 
ارائه مي شود لذا اين مسئله سبب شد برخي از افراد سودجو داروهايي 
همچون آلبومين را از مرز خارج کنند.معاون وزير بهداشت در ارتباط با 
تمهيدات پيش بيني شده جهت پيشگيري از اين مسئله گفت: سهميه اي 
شدن دارو و ارائه به اندازه و حساب شده آن در پيشگيري از اين مسئله 
بسيار حائز اهميت است همچنين بنا داريم که ارائه دارو از طريق نسخ 

الکترونيک انجام شود تا جلوي سوء استفاده را بگيريم.

کشف ۱۰۰ ميليارد اقلام تاريخ مصرف گذشته
 در غرب تهران

سردار کيوان ظهيري رئيس پليس پيشگيري پايتخت از کشف انبار 
بزرگ اقلام آرايشي و بهداشتي تاريخ مصرف گذشته در غرب تهران 
و کشف يک ميليون قلم کالاي فاسد به ارزش ۱۰۰ميليارد ريال خبر 
داد.به گزارش ايلنا، وي در توضيح اين خبر، گفت: با دريافت خبري 
مبني بر اينکه يکي از شرکت هاي آرايشي و بهداشتي اقدام به توزيع 
کالاي تاريخ گذشته در سطح شهر مي کند، بررسي موضوع در دستور 
کار تيم عمليات کلانتري ۱۵۴ چيتگر قرار گرفت.وي تصريح کرد: 
در تحقيقات پليسي به دست آمد که اين شرکت هزاران قلم کالاي 
آرايشي بهداشتي تاريخ مصرف گذشته و فاسد را در يک سوله هزار 
متري در بزرگراه شهيد لشکري جمع آوري و دپوي کرده است.وي 
اع��لام ک��رد: در اي��ن انبار بيش از ۴۶ ن��وع کالا به تعداد يک ميليون 
قلم که به گفته کارشناس��ان ارزش آن به بيش از ۱۰۰ ميليارد ريال 
مي رس��د کش��ف ش��د.وي از مردم خواست با توجه به ايام پاياني سال 
و تمايل شهروندان به خريد اقلام آرايشي و بهداشتي در خريد خود 

دقت بيشتري داشته باشند تا سلامت آنان به مخاطره نيفتد.

آغاز جشن نيکوکاري در مدارس تهران
عبدالرس��ول کريمي معاون پرورش��ي و فرهنگي آموزش و پرورش 
ش��هر تهران با بيان اينکه جش��ن نيکوکاري همزمان در کش��ور در 
حال اجراس��ت گفت: در تهران ۴۱۰۰ واحد آموزش��ي و يک ميليون 
و ۱۸۰ هزار دانش آموز داريم. دانش آموزان تهراني س��ال گذش��ته 
بالغ بر دو ميليارد تومان در جش��ن نيکوکاري مش��ارکت کردند که 
در خود مدارس هزينه ش��د.به گزارش ايس��نا، وي با بيان اينکه طي 
چندس��ال اخي��ر هم��کاري خوبي با کميته امداد در برگزاري جش��ن 
نيکوکاري داش��ته ايم گفت: يکي از کارهاي خوب و معروف، تبليغ 

امور شايسته است.

خبر

فرن��وش نوبخ��ت مديرعامل ش��رکت بهره 
برداري مترو تهران و حومه با بيان اينکه س��ر 
فاصله قطار ها در روز هاي پنجشنبه کاهش پيدا 
کرده، گفت: در خطوط ۱، ۲، ۵ مترو سرفاصله 
قطار ه��ا ۴ دقيق��ه اس��ت.به گزارش باش��گاه 
خبرن��گاران ج��وان، وي اف��زود: حرکت هاي 

بدون توقف از ايس��تگاه اکباتان به سمت کرج 
هم ش��روع ش��ده اس��ت و خط ۳ در حال حاضر 
با ۵/۷ دقيقه بيش��ترين س��رفاصله در خطوط 
درون ش��هري را دارد.نوبخت با بيان اينکه به 
دلي��ل محدوديت ه��اي موجود در خط ۳، فعلا 
بيشتر از اين نمي توانيم کاهش سرفاصله قطار 

داشته باشيم، افزود: بهره برداري متروي تهران، 
خ��ودش را آم��اده و موظف مي داند که همگام 
با نياز هاي جامعه در راس��تاي افزايش خدمات 
اق��دام کند.وي اظه��ار کرد: در روز هاي پاياني 
س��ال حرکت قطار ها تا س��اعت ۲۲:۳۰ است و 

در صورت نياز افزايش خواهيم داد.

حسين نحوي نژاد معاون امور توانبخشي سازمان 
بهزيستي کشور از پرداخت عيدي مددجويان اين 
س��ازمان به اندازه يک ماه مس��تمري آنها در هفته 
پاياني اسفندماه خبر داد.وي در گفت وگو با ايسنا، 
با اشاره به زمان پرداخت عيدي مددجويان سازمان 
بهزيس��تي کش��ور قبل از پايان سال گفت: عيدي 

مددجويان به اندازه يک ماه مستمري آنها پرداخت 
خواهد ش��د و اين س��ازمان نهايت تلاش خود را 
ب��راي تأمي��ن بودجه مورد نياز اين بخش مي کند.
وي درباره افزايش بودجه حوزه توانبخشي سازمان 
بهزيس��تي ني��ز اف��زود: در رابطه با بحث معلولان 
افزايش بودجه مدنظر دولت در اين بخش بيش��تر 

از بخش هاي ديگر بوده است.وي با اشاره به بودجه 
۱۱۰۰ ميلياردي تخصيص يافته براي اجراي قانون 
حمايت از حقوق معلولان در سال آينده، اظهار کرد: 
اميدواريم با همکاري مجلس مبلغ فوق براي اجراي 
اين قانون افزايش يابد و در صورت تصويب مجلس 

به حدود ۲,۱۰۰ ميليارد تومان برسد.

سر فاصله قطار ها 4 دقیقه است اجتماعی پرداخت عیدي مددجويان بهزيستي در هفته آخر اسفند
www.tejaratonline.ir

دریچه 

گروه راه و مسکن: وزير راه و شهرسازي در ديدار با وزير حمل 
و نقل و تکنولوژي آذربايجان با تاکيد بر اينکه مشکل گمرک 
بار همراه اتباع آذربايجاني مس�افر نخجوان حل مي ش�ود، 
گف�ت: ب�ه دنبال آن هس�تيم تا خط�وط ترانزيت ريل و جاده 

بين دو کشور با جديت گسترش يابد.
ب��ه گ��زارش تج��ارت به نقل از پايگاه خب��ري وزارت راه 
و شهرس��ازي، محمد اسلامي در آس��تانه افتتاح ايستگاه 
راه آهن رش��ت و اتصال اس��تان گيلان به ش��بکه ريلي 
سراسري با شاهد مصطفي يف وزير اقتصاد، رامين گلوزاده 
وزي��ر حم��ل و نقل و فناوري اطلاعات و همچنين جاويد 
گورباخ��ف مديرعامل راه آه��ن آذربايجان ديدار و گفتگو 

کرد.
وي ب��ا بي��ان اينک��ه برنامه هاي توس��عه اي و گس��ترش 
زيرساخت ها کمک مي کند که ميزان تبادلات و تعاملات 
دو کشور گسترش يابد، گفت: در ديدارهاي قبلي مطالبي 
مطرح شده بود که توسط هيات ايراني ديدارکننده پيگيري 

شده و براي حل آنها برنامه ريزي صورت گرفته است.
اس��لامي يکي از اين مس��ائل و مشکلات بين دو کشور را 
مس��ائل گمرکي براي اتباع آذربايجاني مس��افر نخجوان 
عنوان کرد و افزود: در همين راستا و براي حل اين مشکل 
با گمرک جمهوري اس��لامي ايران تفاهم ش��ده است و به 
زودي با امضاي تفاهم نامه اي در کميسيون مشترک بين 

دو دولت اين مساله به طور کامل حل خواهد شد.
وزير راه و شهرس��ازي بر اراده کاملا جدي طرف ايراني 
براي گسترش خطوط ترانزيتي ريل و جاده بين دو کشور 
تاکيد کرد و افزود: اميدواريم پروژه اتصال ريلي رشت به 
آستارا به زودي نهايي شود و با تاکيداتي که الهام علي يف 
رئيس جمهوري آذربايجان داشته که سريع تر پيمانکاري 
ق��وي ب��راي اح��داث اين خط انتخاب ش��ود و ايران نيز با 
ق��رارگاه خاتم الانبي��ا به عنوان بزرگترين پيمانکار داخلي 
کش��ور صحبت کرده، تلاش داريم تا س��ريع تر اقدامات 

احداث اين خط صورت بگيرد.
وي ادام��ه داد: بع��د از تفاهمات لازم با پيمانکار، بايد انتقال 
س��رمايه و پرداخت س��هم آذربايجان براي توسعه اين خط 
مش��خص ش��ود و تيم جمهوري اسلامي با مسئوليت دکتر 
خادمي مديرعامل ش��رکت توس��عه زيرساخت هاي حمل و 
نقل به اين امر رسيدگي خواهد کرد تا هرچه زودتر به نتيجه 

رسيده و تفاهمات صورت گيرد.

همچنين همتاي آذربايجاني وزير راه و شهرسازي با تبريک 
اتصال ريلي رش��ت به ش��بکه سراس��ري راه آهن ايران به 
مهندس اس��لامي گفت: اميدواريم کريدور شمال-جنوب 
هرچه سريعتر به اتمام برسد و مسير ريلي به آذربايجان از 

طريق آستار متصل شود.
وي ب��ا تاکي��د ب��ر اينکه اي��ران کارهاي بزرگ��ي در حوزه 
ترانزيت انجام داده اس��ت، افزود: س��اليان س��ال اس��ت که 
امپراطوري ه��اي مختل��ف ت��لاش کرده اند تا خليج فارس 
به روس��يه متصل ش��ود ولي تاريخ گواه آن است که امروزه 
روحان��ي رئي��س جمهوري ايران و الهام علي يف با تکميل 
کريدورهاي ش��مال- جنوب در تلاش هس��تند تا اين امر 

محقق شود.
وي يادآور شد: بعد از اتصال ريلي گيلان به شبکه سراسري 
حجم بار بين دو کشور ۴ يا ۵ برابر خواهد شد و زمينه هاي 

گسترش حجم تبادلات بين دو کشور فراهم شده است.
وزي��ر حم��ل و نقل و فناوري اطلاع��ات آذربايجان افزود: 
کشور آذربايجان در تلاش است تا کارخانه واگن سازي در 
باکو را راه اندازي کند تا به وسيله آن دين خود را به کريدور 

شمال-جنوب ادا کرده باشد.

تقويت پيوندهاي اقتصادي با اس�تفاده از پروژه هاي  ���
مشترک ريلي 

از ديگر سو مديرعامل راه آهن جمهوري آذربايجان تقويت 
پيوندهاي اقتصادي با استفاده از پروژه هاي مشترک ريلي 

را اولويت مناسبات باکو - تهران عنوان کرد.
ب��ه گ��زارش مه��ر، جاويد قربان اف که صبح چهارش��نبه 
جهت ش��رکت در مراس��م افتتاح خط آهن قزوين – رشت 
از مرز زميني آس��تارا وارد کش��ور شد در جمع خبرنگاران با 
بيان اينکه خطوط ريلي براي هر دو کشور سرشار از خير و 
برکت خواهد بود، افزود: هر دو کشور همسايه براي توسعه 

کريدور شمال – جنوب تلاش کردند.
وي با اشاره به اينکه از سال گذشته تا کنون بيش از ۲۷۰ 
هزار تن کالا از خط ريلي آستارا-آستارا جا به جا و حمل شده 
است، اظهار کرد: در دو ماه گذشته شاهد افزايش قابل توجه 

جابجايي کالا از حوزه ريلي آستارا – آستارا بوديم.
مدير عامل راه آهن جمهوري آذربايجان ارتباطات مثبت و 
رو به جلوي اقتصادي را توجه ويژه دولت ها و مسئولان دو 
کشور عنوان کرد و گفت: رؤساي جمهور دو کشور بر توسعه 

و تقويت اقتصادي و ارتباطات ريلي مؤثر تاکيد دارند.

وي ادامه داد: منافع بس��ياري در ارتباط ريلي در راس��تاي 
تأمين رفاه حال مردم دو کشور وجود دارد.

مدير عامل راه آهن آذربايجان با اشاره به سفر وزير اقتصاد 
آذربايجان به تهران و مذاکره با مسئولان ايراني در زمينه 
اتصال خط ريلي رشت به آستارا، گفت: رؤساي جمهور دو 
کشور بر همکاري در زمينه ريلي و اتصال خط ريلي آستارا 

به رشت تأکيد دارند.

ض�رورت تقوي�ت اتص�الات ريل�ي بي�ن اي�ران و  ���

پاکستان
در خبري ديگر وزير راه و شهرس��ازي در نشس��ت با وزير 
راه آه��ن پاکس��تان تقوي��ت اتصالات ريلي بي��ن ايران و 
پاکس��تان را مهمترين نياز کش��ور دانس��ت و گفت: قطعا 
مناقصات برگزار ش��ده از س��وي پاکستان کمک شاياني به 
برنامه ريزي  در راستاي برقراري اتصالات ريلي و تبادلات 

تجاري خواهد داشت.
ب��ه گ��زارش پايگاه خبري وزارت راه و شهرس��ازي محمد 
اس��لامي و ش��يخ رش��يد احمد وزير راه آهن پاکستان طي 
نشستي با يکديگر ملاقات و درخصوص پروژه هاي ريلي 

مشترک بين ۲ کشور مذاکره کردند.
اسلامي در اين نشست با تأکيد براينکه ايران و پاکستان، ۲ 
کشور همسايه و دوست بوده و داراي پيوندهاي ناگسستني 
ديرينه اي هستند گفت: درحال حاضر بر اساس مشترکات 
فرهنگي و مذهبي دو کشور ، مي توانيم با توسعه تعاملات 

طرفين، روابط را بيش از گذشته گسترش دهيم.
وزير راه و شهرس��ازي در ادامه تقويت اتصالات ريلي بين 
ايران و پاکس��تان را مهمترين نياز کش��ور دانس��ت و گفت: 
قطعا مناقصات برگزار شده از سوي پاکستان کمک شاياني 
به برنامه ريزي هاي ما در جهت برقراري اتصالات ريلي و 

تبادلات تجاري خواهد داشت.
اسلامي همچنين تصريح کرد: کمک کردن و نقش آفريني 
براي توسعه ترانزيت کالاهاي صادراتي پاکستان براي از 
اهمي��ت بالايي برخوردار اس��ت ک��ه تصميم داريم در اين 

حوزه آن را مورد توجه قرار دهيم.
وزير راه و شهرسازي در پايان بيان کرد: ايران اين آمادگي 
را دارد در ش��رايط فعلي نيز قطارهاي مس��افرتي را براي 
زائرين پاکس��تاني به س��مت مش��هد و همچنين کربلا تا 

کرمانشاه فراهم کند.

اسلامي در ديدار با همتاي آذربايجاني خود تاکید کرد؛

گسترش ترانزيت ريلي ايران و آذربايجان

انتقال کانتینرهاي آزمايشي از خاک ايران حداکثر تلاش براي رضايت مردمپروژه قزوين- رشت موثرترين پروژه 
مدير عامل ش��رکت س��اخت و توس��عه 
زيربناه��اي حمل و نقل کش��ور با بيان 
اينکه بخش سخت و مشکل دار کريدور 
ش��مال به جنوب فردا افتتاح مي ش��ود، 
گفت: مسير ريلي قزوين رشت موثرترين 
پروژه عمراني سال هاي اخير بوده است.

به گزارش پايگاه خبري وزارت راه و شهرسازي، خيرا... خادمي در 
جمع خبرنگاران با اشاره به اينکه پروژه ريلي قزوين- رشت يک 
ابر پروژه عمراني در کشور محسوب مي شود، تصريح کرد: پروژه 
مذکور يکي از زيباترين پروژه هايي است که هم از لحاظ مهندسي 
و هم از لحاظ زيبايي شناسي در کشور به بهره برداري مي رسد. اين 
پروژه تمامي به دست مهندسان، متخصصان و کارگران ايراني 

ساخته شده و يک پروژه کاملًا بومي محسوب مي شود. 

مع��اون حقوق��ي، ام��ور مجل��س و 
اس��تان هاي وزارت راه و شهرس��ازي 
در مراس��م معارفه سرپرس��ت شرکت 
راه آهن با تاکيد بر اينکه بر اي کس��ب 
حداکث��ري رضايت مردم تلاش کنيم، 

تصريح کرد: نيروي انس��اني از س��رمايه هاي با ارزش ش��رکت 
راه آهن اس��ت.مهران کفاش در مراس��م معارفه سعيد رسولي به 
عنوان سرپرس��ت ش��رکت راه آهن، با قدرداني از زحمات سعيد 
محمدزاده مدير عامل سابق اين شرکت، يادآور شد: چندين بار 
از مدير عامل س��ابق ش��رکت راه آهن خواسته شد که از تصميم 
خود مبني بر واگذاري اين مسئوليت بگذرد، اما اصرار خود وي 
و صحبت هاي��ش ب��ا وزير موج��ب اين اتفاق و انتخاب يک نفر 

ديگر از خانواده راه آهن شد.

معاون حمل ونقل وزير راه و شهرسازي 
در آخرين روز از برگزاري هفتمين نشست 
شوراي هماهنگي کريدور شمال-جنوب 
گفت:خوشبختانه تصميمات راه گشايي 
ط��ي اين رويداد اتخاذ ش��د که اميدوارم 

بتوانيم در اجراي اين تصميمات موفق شويم و به صورت روزافزون 
شاهد رونق بيشتر حمل و نقل بين المللي و ترانزيت در کشورهاي 
واقع در مسيرهاي اين کريدور و به تبع آن تسهيل در توسعه تجارت و 
مبادلات اقتصادي گسترده تر في مابين کشورها باشيم.وي ادامه داد: 
در طول اين اجلاس، کشورهاي شرکت کننده، ضمن بيان آخرين 
وضعيت زيرساخت ها و تسهيلات موثر در رونق هرچه بيشتر اين 
کريدور، بر علاقه مندي و اراده خود جهت گسترش همکاري ها و 

هم افزايي بيشتر در چارچوب موافقت نامه تاکيد کردند.

بسته شدن ۴۶ سايت متخلف
 فروش بليت هواپيما

مدير روابط عمومي سازمان هواپيمايي از بسته 
شدن ۴۶ سايت غيرمجاز فروش بليت هواپيما 
از ابتداي ارديبهشت ماه تا اواسط اسفند جاري 
خبرداد. رضا جعفرزاده اظهارداشت: با عنايت 
به اينکه برخي از س��ايت هاي غير مجاز به 
فروش بليت الکترونيکي بدون اخذ مجوز از 
اين سازمان اقدام کرده و گاها با فروش بليت 

هواپيم��ا ک��ه از اصالت واقعي برخ��وردار نبوده و موجبات نارضايتي و تضييع 
حقوق ش��هروندان و اخلال در نظم عمومي هوانوردي را فراهم آورده بودند، 
نسبت به انسداد و فيلترينگ برخي از اين سايت ها اقدامات قانوني به عمل 
آمده است. وي افزود: به واسطه ها و سايت هاي غير مجاز هشدار مي دهيم در 
صورت محرز شدن تخلف اين سايت ها و ارائه هر گونه گزارش چه از طرف 
شرکت هاي هواپيمايي و چه به هنگام بازرسي هاي دفتر نظارت و چه گزارشات 

مردمي با آنها برخورد مي شود.

تلاش براي کاهش تخلفات 
و جرايم در حوزه شهرسازي

مشاور حقوقي وزير راه و شهرسازي ضمن اعلام تقويت همکاري شوراي حفظ 
حقوق بيت المال در اراضي و منابع طبيعي با معاونت معماري و شهرسازي به 
منظور کاهش تخلفات و جرايم در حوزه شهرسازي، گفت: مصوبات شوراي 
عالي شهرسازي و معماري لازم الاجراست و بايد در استان هاي مختلف با 
اهتمام ويژه عملياتي و اجرايي شود. حسين معصوم مشاور حقوقي وزير راه 
و شهرس��ازي روز گذش��ته در اولين همايش مديران معماري و شهرس��ازي 
استان هاي سراسر کشور که به رياست دبير شوراي عالي شهرسازي و معماري 
ايران برگزار شد، حضور يافت و به ارايه توضيحاتي در ارتباط با نحوه تعامل 
ش��وراي حفظ حقوق بيت المال در اراضي و منابع طبيعي با معاونت معماري 
و شهرسازي و همچنين زيرمجموعه ها در استان ها پرداخت. مشاور حقوقي 
وزير راه و شهرس��ازي در حاش��يه اين همايش به پايگاه خبري وزارت راه و 
شهرسازي گفت: ضرورت دارد تا طرح هاي توسعه شهري )طرح هاي جامع( 
که با فرايندهاي طولاني و صرف هزينه هاي بسيار به تصويب مي رسند به 

اجرا درآيند. 

تصويب افزايش سقف تسهيلات ساخت مسکن
 در شوراي پول و اعتبار

افزايش سقف تسهيلات ساخت مسکن با قابليت تبديل به فروش اقساطي در 
بانک هاي تجاري و بانک مسکن توسط شوراي پول و اعتبار تصويب شد. به 
نقل از روابط عمومي بانک مرکزي، گزارش معاونت اقتصادي بانک مرکزي 
با موضوع آخرين تحولات شاخص هاي بخش مسکن و راهکارهاي تقويت 
تأمين مالي اين بخش در جلس��ه ش��وراي پول و اعتبار مطرح ش��د. اعضاي 
ش��ورا در راس��تاي کمک به تداوم رونق بخش مس��کن در گام اول با پيشنهاد 
»افزايش سقف تسهيلات ساخت مسکن با قابليت تبديل به فروش اقساطي 
در بانک هاي تجاري و بانک مسکن« به اين شرح موافقت کردند: »قابليت 
انتقال سهم الشرکه بانک در تسهيلات اعطايي ساخت مسکن به خريداران 
اين واحدها در کليه بانک هاي تجاري )دولتي و خصوصي( و بانک مسکن به 
ازاي هر واحد مس��کوني در چارچوب رعايت تعادل منابع و مصارف بانک ها 
در قالب س��قف هاي ذيل امکان پذير مي باش��د: ش��هر تهران: انفرادي معادل 
۱,۰۰۰ ميليون ريال و زوجين معادل ۱,۶۰۰ ميليون ريال )هر يک از زوجين 

حداکثر ۸۰۰ ميليون ريال(

فريد براتي سده معاون پيشگيري و درمان مرکز درمان سازمان 
بهزيستي کشور در پي انتشار اخباري مبني بر خودکشي دسته 
جمع��ي معت��ادان در يکي از کمپ هاي درمان اعتياد بندرعباس 
ضم��ن تکذي��ب اين موض��وع، توضيحاتي ارائه ک��رد.وي در 
گفت وگو با ايس��نا، با اش��اره به آتش سوزي روز گذشته در يکي 
از کمپ هاي درمان اعتياد بندرعباس گفت: اين آتش س��وزي 

از س��وي دو نف��ر از معت��ادان حاض��ر در کمپ مذکور به ش��کل 
عمدي و با اس��تفاده از به آتش کش��يدن "پتو" رخ داده اس��ت. 
بع��د از اط��لاع به مرکز آتش نش��اني، مأم��وران در محل حادثه 
حاضر مي شوند، اما به دليل همراه نداشتن تجهيزات لازم براي 
باز کردن درب هاي کمپ، ناچار مي ش��وند تا با ش��کافتن ديوار 

معتادان را خارج کنند.

محم��د مهدي تندگويان مع��اون جوانان وزارت ورزش 
گفت: در تلاش هستيم تا مبلغ يارانه را جايگزين ضامن 
براي دريافت وام ازدواج کنيم. اين موضوع ابلاغ ش��ده 
و تنه��ا منتظ��ر تصويب آن در بانک مرکزي هس��تيم.به 
گزارش مهر، وي در حاش��يه مراس��م امضاي تفاهم نامه 
ميان وزارت ورزش و جوانان و س��ازمان بهزيس��تي در 

خصوص مراکز مش��اوره ازدواج و خانواده گفت: در حال 
حاضر در سازمان بهزيستي ۳ هزار مرکز مشاوره ازدواج 
وجود دارد و تلاش ما اين اس��ت که تا پايان س��ال ش��مار 
اين مراکز مختص مش��اوره ازدواج که مربوط به وزارت 
ورزش و جوانان اس��ت را با همکاري س��ازمان بهزيستي 

به ۴۰۰ مرکز رسانيم.

تلاش براي جايگزين کردن يارانه به جاي ضامن براي دريافت وام ازدواج خودکشي دسته جمعي معتادان در کمپ بندرعباس


